

## Special Awards for Residents and Junior Members

DEADLINE FOR SUBMISSIONS IS JANUARY 22, 1990

### The Francis McNaughton Prize

presented by

The Canadian Neurological Society

- \* Awarded annually for the best paper in clinical research done during the neurology residency or in post residency training.
- \* Junior members of the Canadian Neurological Society and Active members within two years of certification are eligible.
- \* Papers should be prepared in the format prescribed in the Canadian Journal of Neurological Sciences and submitted in triplicate to Dr. Donald W. Paty, Suite 222, 2775 Heather Street, Vancouver, B.C. V5Z 3J5

### The André Barbeau Memorial Prize

presented by

The Canadian Neurological Society

- \* Awarded annually for the best paper in clinical research done during the neurology residency or in post residency training.
- \* Junior members of the Canadian Neurological Society and Active members within two years of certification are eligible.
- \* Papers should be prepared in the format prescribed in the Canadian Journal of Neurological Sciences and submitted in triplicate to Dr. Donald W. Paty, Suite 222, 2775 Heather Street, Vancouver, B.C. V5Z 3J5

### The K.G. McKenzie Memorial Awards

presented by

The Royal College of Physicians and Surgeons of Canada  
in cooperation with The Canadian Neurosurgical Society

- \* Award 1 is awarded to the best paper submitted by a neurosurgical resident in which he is the principal author.
- \* Award 2 is a grant-in-aid awarded to support a specific educational project.  
The applicant must be a resident in training in a Canadian Neurosurgical Training program, or within two years of having received certification in Neurosurgery.  
Applicants should forward a comprehensive letter containing relevant personal information, a clear description of the educational project contemplated, its purpose, and any supporting letters the applicant may wish to submit.
- \* Applications and 5 copies of the completed manuscripts should be sent to Dr. Charles H. Tator, 14-N Eaton, Room 218, 200 Elizabeth Street, Toronto, ON M5G 2C4

### The Herbert Jasper Prize

presented by

The Canadian Society of Clinical Neurophysiologists

- \* Awarded annually for the best submitted paper in clinical or basic neurophysiology by a resident or a fellow in training. Others within three years of doctorate or a fellowship are also eligible.
- \* Full papers should be prepared in the format prescribed by the Canadian Journal of Neurological Sciences and include a report of the research project findings and relevant related materials.
- \* Submit applications in triplicate to Dr. Werner Becker, Calgary General Hospital, Bow Valley Centre, Rm. M4-022, 841 Centre Avenue East, Calgary, Alberta T2E 0A1

### The President's Prize

presented by

The Canadian Association for Child Neurology

- \* Awarded annually for the best paper in pediatric neuroscience submitted by a resident in training or a fellow.
- \* Manuscripts should be prepared in the format prescribed by the Canadian Journal of Neurological Sciences and submitted in triplicate to: Dr. Peter Humphreys, Children's Hospital of Eastern Ontario, 401 Smyth Road, Ottawa, ON K1H 8L1

DEADLINE FOR SUBMISSIONS IS JANUARY 22, 1990

For additional information please contact the Secretariat, Canadian Congress of Neurological Sciences,  
(403) 229-9544, P.O. Box 4220, Station C, Calgary, Alberta T2T 5N1

## Prix de distinction décernés aux résidents et aux membres juniors

La date limite pour soumettre les exposés est fixée au 22 janvier 1990.

### Le prix Francis McNaughton

présenté par

La Société Canadienne de Neurologie

- \* Décerné annuellement au meilleur exposé en recherche clinique effectué au cours de la formation en résidence ou post-résidence en neurologie.
- \* Les membres juniors de la Société Canadienne de Neurologie et les membres actifs (deux ans avant l'obtention de leur certificat) sont admissibles à ce concours.
- \* Les exposés doivent être présentés en conformité avec le format exigé par le Journal Canadien des Sciences Neurologiques et soumis en trois exemplaires à Dr. Donald Paty, Suite 222, 2775 Heather Street, Vancouver, B.C. V5Z 3J5.

### Le prix commémoratif André Barbeau

présenté par

La Société Canadienne de Neurologie

- \* Décerné annuellement au meilleur exposé en recherche fondamentale effectué au cours de la formation en résidence ou post-résidence en neurologie.
- \* Les membres juniors de la Société Canadienne de Neurologie et les membres actifs (deux ans avant l'obtention de leur certificat) sont admissibles à ce concours.
- \* Les exposés doivent être présentés en conformité avec le format exigé par le Journal Canadien de Sciences Neurologiques et soumis en trois exemplaires à Dr. Donald Paty, Suite 222, 2775 Heather Street, Vancouver, B.C. V5Z 3J5.

### Les prix commémoratifs K.G. McKenzie

présentés par

Le Collège Royal des Médecins et Chirugiens du Canada

En collaboration avec la Société Canadienne de Neurochirurgie

- \* Le premier prix est décerné à un résident en neurochirurgie, principal auteur du meilleur exposé présenté.
- \* Le deuxième prix est une subvention de l'État accordée dans le but de soutenir un projet éducatif spécifique. Le candidat doit être un résident stagiaire dans le cadre d'un programme canadien de formation en neurochirurgie ou avoir terminé son stage à condition d'obtenir son certificat en neurochirurgie d'ici deux ans.  
Les candidats devraient faire parvenir une lettre détaillée contenant l'information personnelle pertinente ainsi qu'une description claire du projet envisagé et de ses buts, de même que toutes les lettres d'appui que le candidat désire y joindre.
- \* Les manuscrits et les mises en candidature devraient être soumis à Dr. C. H. Tator, 14-N Eaton, Room 218, 200 Elizabeth Street, Toronto, ON M5G 2C4.

### Le prix Herbert Jasper

présenté par

La Société Canadienne de Neurophysiologie Clinique

- \* Décerné annuellement au meilleur exposé de neurologie fondamentale ou clinique soumis par un résident ou un stagiaire. Les candidats qui passent leur doctorat ou qui deviendront boursiers de recherche d'ici trois ans sont également admissibles.
- \* Les exposés doivent être présentés en conformité avec le Journal Canadien des Sciences Neurologiques et doivent comporter un rapport détaillé des résultats du projet de recherches ainsi que tout matériel relatif et pertinent.
- \* Les exposés doivent être soumis en trois exemplaires à: Dr. W. Becker, Calgary General Hospital, Bow Valley Centre, Room M4-022, 841 Centre Avenue East, Calgary, AB T2E 0A1.

### Le prix du Président

présenté par

La Société Canadienne de Neurologie Pédiatrique

- \* Décerné annuellement au meilleur exposé en neurosciences pédiatriques soumis par un résident ou par un stagiaire.
- \* Les exposés présentés en conformité avec le Journal Canadien des Sciences Neurologiques doivent être soumis en trois exemplaires à: Dr. Peter Humphreys, Children's Hospital of Eastern Ontario, 401 Smyth Road, Ottawa, ON K1H 8L1.

La date limite pour soumettre les exposés est fixée au 22 janvier 1990.

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec le Secrétariat du Congrès Canadien des Sciences Neurologiques - (403) 229-9544 - P.O. Box 4220, Station "C", Calgary, AB T2T 5N1